
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 29 

XXIX Posiedzenie w dniu 15 lutego 2022  

Obrady rozpoczęto 15 lutego 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. 

 

Powiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Tomasz Rymaszewski, powitał 

wszystkich zgromadzonych, poprosił o potwierdzenie obecności.  

 

2. Opinia w sprawie sprzedaży działek położonych w Ustroniu Morskim przy ul. Księcia 

Jerzego II. 

 

Temat przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami.  

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie sprzedaży działek położonych w Ustroniu Morskim przy ul. Księcia 

Jerzego II..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 



Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

3. Opinia w sprawie oddania w dzierżawę części działki gruntu nr 1295 o łącznej pow. 

269 m2 oraz działki nr 1281 o pow. 41 m2 na rzecz dotychczasowych Dzierżawców. 

 

Temat przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie oddania w dzierżawę części działki gruntu nr 1295 o łącznej pow. 269 m2 

oraz działki nr 1281 o pow. 41 m2 na rzecz dotychczasowych Dzierżawców..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

4. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy, tj.: lokal gastronomiczny  

w budynku CSR Helios w Ustroniu Morskim oraz ogrodzenia cmentarza  

( zamieszczenie reklamy). 

 

Temat przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Zenon Wajgert 

Dyskusja dotyczyła treści reklamy zamieszczonej na ogrodzeniu cmentarza.  

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy, tj.: lokal gastronomiczny w budynku CSR 

Helios w Ustroniu Morskim oraz ogrodzenia cmentarza ( zamieszczenie reklamy). .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

5. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy pomieszczenia położonego  

w przyziemiu budynku Przedszkola. 

 

Temat przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Alina Gajewicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Roman Marciniak 

Dyskusja dotyczyła kosztów dzierżawy, kosztów energii elektrycznej, wysokości 

pomieszczenia, regularnych opłat dzierżawcy, kwoty podatku. 

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o dzierżawę pomieszczenia na okres jednego 

roku.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
dzierżawa pomieszczenia w budynku przedszkola na rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

PRZECIW (2) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy pomieszczenia położonego w przyziemiu 

budynku Przedszkola. .  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na 

drogach publicznych zlokalizowanych na terenie Ustronie Morskie, wysokość stawek 

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu 

pobierania opłat. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła parkowania dla autobusów, parkingu przy basenie, miejsc parkingowych 

dla kamperów, rozszerzenia strefy płatnego parkowania, parkingu na ulicy Lotniczej  

w Sianożętach, miejsc parkingowych przy banku.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na drogach 

publicznych zlokalizowanych na terenie Ustronie Morskie, wysokość stawek opłat za 

parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu pobierania opłat..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 



 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad parkowania pojazdów na urządzonych 

parkingach gminnych na terenie Gminy Ustronie Morskie, opłat za parkowanie oraz 

sposobu ich pobierania. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła zwolnienia z opłat w czasie niedzielnych mszy.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Grzywnowicz złożył wniosek formalny o wycofanie punktu 

z projektu w sprawie zwolnienia z opłat od godziny 09:00- 12:00 w niedzielę.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofania punktu z projektu w sprawie zwolnienia z opłat od godz. 09:00-12:00 w niedzielę.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Psykała 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad parkowania pojazdów na urządzonych parkingach 

gminnych na terenie Gminy Ustronie Morskie, opłat za parkowanie oraz sposobu ich 

pobierania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 



Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

PRZECIW (1) 

Roman Marciniak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kołobrzeskiemu 

na pokrycie wydatków związanych z wykupami gruntów dla realizacji zadania pn. 

„Rozbudowa drogi ul. Ku Słońcu w m. Ustronie Morskie i drogi w m. Kukinka wraz  

z rozbudową drogi powiatowej polegającą na budowie ciągu rowerowego w m. 

Kukinka”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kołobrzeskiemu na 

pokrycie wydatków związanych z wykupami gruntów dla realizacji zadania pn. „Rozbudowa 

drogi ul. Ku Słońcu w m. Ustronie Morskie i drogi w m. Kukinka wraz z rozbudową drogi 

powiatowej polegającą na budowie ciągu rowerowego w m. Kukinka”. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

9. Informacja na temat planowanego wykorzystania środków w ramach zadań 

inwestycyjnych dot. parkingów i toalet publicznych. 

 

Informację  przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

 

Dyskusja dotyczyła starych kontenerów, stanu kontenerów, toalet całorocznych. 



 

10. Informacja na temat porozumienia z Powiatem Kołobrzeskim w zakresie realizacji 

zadania z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Ustronie Morskie. 

 

Informację przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie 

na 2022 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy Ustronie Morskie  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła wozu strażackiego w miejscowości Kukinia. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2022 

rok. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ustronie Morskie na lata 2022-2031. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy Ustronie Morskie 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2022-2031..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Ustronie Morskie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Gminy Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła przeliczeń na złotówki, przeprowadzonej akcji z dnia 20 grudnia 2021 

roku. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Ustronie Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Zenon Wajgert 

- Piotr Byczkowiak 

- Bernadeta Borkowska 



Dyskusja dotyczyła zakupu terenu pod cmentarz komunalny, budowy fotowoltaiki, wsparcia z 

Gminnej Energii, kosztów przeciągnięcia kabla do trafostacji. 

 

14. Zamknięcie posiedzenia. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

 

  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Tomasz Rymaszewski 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


